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 P R O T O K Ó Ł  Nr III/18 

 

z obrad trzeciej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VIII kadencji, która odbyła się w dniu 

20 grudnia 2018 roku. Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej radny 

Remigiusz Jankowski. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 16.00, a zakończyła o godz. 18
00

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1.przyjęcia Programu osłonowego „Pomoc w zakresie dożywiania na terenie 

Gminy Cieszyn” na lata 2019-2023, 

5.2.ustalenia planu sieci i określenia granicy obwodów publicznych szkół 

podstawowych na obszarze Gminy Cieszyn, 

5.3.określenia regulaminu otwartego konkursu ofert dla niepublicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych przy niepublicznych szkołach podstawowych oraz 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego na realizacje zadania 

publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert, 

5.4.wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Dębowiec w zakresie 

zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach Miejskich w Cieszynie opieki dzieciom 

z terenu Gminy Dębowiec oraz zasad finansowania przez Gminę Dębowiec tej 

opieki, 

5.5.wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Zebrzydowice w zakresie 

zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach Miejskich w Cieszynie opieki dzieciom z 

terenu Gminy Zebrzydowice oraz zasad finansowania przez Gminę 

Zebrzydowice tej opieki, 

5.6.wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Goleszów w zakresie 

zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach Miejskich w Cieszynie opieki dzieciom z 

terenu Gminy Goleszów oraz zasad finansowania przez Gminę Goleszów tej 

opieki, 

5.7.wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń kanalizacyjnych 

zlokalizowanych na terenie miasta Cieszyna, na lata 2018-2024, 

5.8.zmiany Uchwały nr XLIII/440/18 z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu (Przebudowa ul. 

Hażlaskiej w Cieszynie), 

5.9.zmiany Uchwały nr XLI/415/18 z dnia 25 stycznia 2018 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu (Przebudowa ul. 

Katowickiej DP 2712 S w Cieszynie), 

5.10. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2018 rok, 

5.11. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

2018 – 2028, 

5.12. uchwalenia budżetu miasta Cieszyna na 2019 rok,  
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5.13. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

2019-2031, 

5.14. określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnych, 

5.15. planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2019 roku, 

5.16. planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2019 roku, 

5.17. rozpatrzenia skargi na Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Cieszynie.  

6. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania Komisji Rady 

i Klubów Radnych. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie od dnia 

19 listopada 2018 roku do dnia 7 grudnia 2018 roku. 

9. Oświadczenia i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

      

 

x  x  x 

 

 

 

Przebieg obrad 

 

Ad 1. 

 

Trzecią sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodnicząc Rady, Pan 

Remigiusz Jankowski. 

W obradach uczestniczyło 21 radnych. Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady 

stwierdził prawomocność obrad.  

Ad 2. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Radnych, Klub Radnych lub Komisja chciałaby 

zgłosić wnioski do zaproponowanego porządku obrad. 

Wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż w statutowym terminie nie zgłoszono uwag do protokołu 

z sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 listopada  2018 r., tym samym protokół 

został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, na dzisiejszej sesji nie przewiduje się wystąpień gości. 

 

Ad 5.1. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

osłonowego „Pomoc w zakresie dożywiania na terenie Gminy Cieszyn” na lata 2019-2023. 

Zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informacje związane z tym projektem. 
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Burmistrz Miasta p. Gabriela Staszkiewicz odpowiedziała, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poprosił Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych o opinię do 

projektu uchwały. 

 

Joanna Wowrzeczka – poinformowała Radę, że Komisja zapoznała się z projektem, 

wysłuchała wyjaśnień do projektu i po przeprowadzonej dyskusji zaopiniowała go 

pozytywnie. 

 

Remigiusz Jankowski – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

 

Remigiusz Jankowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały, prosząc o podniesienie ręki i 

naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego „Pomoc w zakresie 

dożywiania na terenie Gminy Cieszyn” na lata 2019-2023 głosowało 21 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Programu osłonowego 

„Pomoc w zakresie dożywiania na terenie Gminy Cieszyn” na lata 2019-2023 została przez 

Radę jednogłośnie podjęta. 

 

Ad 5.2. 

 

Remigiusz Jankowski - przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci i 

określenia granicy obwodów publicznych szkół podstawowych na obszarze Gminy Cieszyn. 

Poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęła informacja o przeprowadzonych konsultacjach 

społecznych, w okresie trwania konsultacji nie złożono żadnych uwag do w/w projektu 

uchwały. 

Następnie zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informacje związane z tym 

projektem. 

 

Burmistrz Miasta p. Gabriela Staszkiewicz odpowiedziała, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poprosił Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych o opinię do 

projektu uchwały. 

 

Joanna Wowrzeczka – poinformowała Radę, że Komisja zapoznała się z projektem, 

wysłuchała wyjaśnień do projektu i po przeprowadzonej dyskusji zaopiniowała go 

pozytywnie. 

 

I Z-ca Burmistrza Miasta p. Krzysztof Kasztura – poinformował Radę, że do projektu  

uchwały wpłynęła pozytywna opinia Kuratorium Oświaty. 

 

Innych głosów w dyskusji nie było. 
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Remigiusz Jankowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały, prosząc o podniesienie ręki i 

naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia planu sieci i określenia granicy obwodów 

publicznych szkół podstawowych na obszarze Gminy Cieszyn głosowało 20 radnych, przeciw 

– 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia planu sieci i określenia 

granicy obwodów publicznych szkół podstawowych na obszarze Gminy Cieszyn została 

przez Radę podjęta 20 głosami za. 

 

Ad 5.3. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt II uchwały w sprawie określenia regulaminu 

otwartego konkursu ofert dla niepublicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych przy 

niepublicznych szkołach podstawowych oraz niepublicznych innych form wychowania 

przedszkolnego na realizacje zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz 

kryteriów wyboru ofert. 

Poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęła informacja o przeprowadzonych konsultacjach 

społecznych, w okresie trwania konsultacji nie złożono żadnych uwag do w/w projektu 

uchwały. 

Następnie zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informacje związane z tym 

projektem. 

 

Burmistrz Miasta p. Gabriela Staszkiewicz odpowiedziała, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych o opinię do 

projektu uchwały. 

 

Joanna Wowrzeczka – poinformowała Radę, że Komisja zapoznała się z projektem i zgłosiła 

dwie uwagi językowe, które zostały wprowadzone do projektu II w drodze autopoprawki Pani 

Burmistrz. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

 

Remigiusz Jankowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały, prosząc o podniesienie ręki i 

naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert dla 

niepublicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych przy niepublicznych szkołach 

podstawowych oraz niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego na realizacje 

zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert 

głosowało 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie określenia regulaminu otwartego 

konkursu ofert dla niepublicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych przy 

niepublicznych szkołach podstawowych oraz niepublicznych innych form wychowania 
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przedszkolnego na realizacje zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz 

kryteriów wyboru ofert została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.4. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Dębowiec w zakresie zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach Miejskich 

w Cieszynie opieki dzieciom z terenu Gminy Dębowiec oraz zasad finansowania przez Gminę 

Dębowiec tej opieki. 

Zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informacje związane z tym projektem. 

 

Burmistrz Miasta p. Gabriela Staszkiewicz odpowiedziała, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poprosił Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych o opinię do 

projektu uchwały. 

 

Joanna Wowrzeczka – podpisanie porozumienie daje Gminie możliwość odzyskania części 

środków przeznaczanych na funkcjonowanie żłobków miejskich w związku z tym, po 

wnikliwym zapoznaniu się ze wszystkimi trzema projektami, Komisja zaopiniowała je 

pozytywnie. Komisja zgłosiła intencję rozeznania możliwości pozyskiwania dotacji również z 

innych gmin. 

 

Krzysztof Kasztura  I Z-ca Burmistrza Miasta – wyjaśnił, że Gmina Cieszyn obciąża inne 

gminy notą, te które nie podpisały porozumienia, za tą część, którą dana gmina powinna 

Miastu zapłacić. 

 

Remigiusz Jankowski – wobec braku innych głosów w dyskusji poddał pod głosowanie 

projekt uchwały, prosząc o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Dębowiec w zakresie zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach Miejskich w Cieszynie opieki 

dzieciom z terenu Gminy Dębowiec oraz zasad finansowania przez Gminę Dębowiec tej 

opieki głosowało 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

Gminą Dębowiec w zakresie zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach Miejskich w Cieszynie 

opieki dzieciom z terenu Gminy Dębowiec oraz zasad finansowania przez Gminę Dębowiec 

tej opieki została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.5. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Zebrzydowice w zakresie zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach 

Miejskich w Cieszynie opieki dzieciom z terenu Gminy Zebrzydowice oraz zasad 

finansowania przez Gminę Zebrzydowice tej opieki. 

Zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informacje związane z tym projektem. 

 

Burmistrz Miasta p. Gabriela Staszkiewicz odpowiedziała, że nie. 
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Remigiusz Jankowski – poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych o opinię do 

projektu uchwały. 

 

Joanna Wowrzeczka – stwierdziła, że wzorem poprzedniej uchwały również tę uchwałę 

Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 

Remigiusz Jankowski – wobec braku innych głosów w dyskusji poddał pod głosowanie 

projekt uchwały, prosząc o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Zebrzydowice w zakresie zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach Miejskich w Cieszynie 

opieki dzieciom z terenu Gminy Zebrzydowice oraz zasad finansowania przez Gminę 

Zebrzydowice tej opieki głosowało 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

Gminą Zebrzydowice w zakresie zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach Miejskich w 

Cieszynie opieki dzieciom z terenu Gminy Zebrzydowice oraz zasad finansowania przez 

Gminę Zebrzydowice tej opieki została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.6. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Goleszów w zakresie zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach Miejskich 

w Cieszynie opieki dzieciom z terenu Gminy Goleszów oraz zasad finansowania przez Gminę 

Goleszów tej opieki. 

Zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informacje związane z tym projektem. 

 

Burmistrz Miasta p. Gabriela Staszkiewicz odpowiedziała, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych o opinię do 

projektu uchwały. 

 

Joanna Wowrzeczka – poinformowała, że również tę uchwałę Komisja zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

Remigiusz Jankowski – wobec braku innych głosów w dyskusji poddał pod głosowanie 

projekt uchwały, prosząc o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Goleszów w zakresie zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach Miejskich w Cieszynie opieki 

dzieciom z terenu Gminy Goleszów oraz zasad finansowania przez Gminę Goleszów tej 

opieki głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Goleszów w zakresie zapewnienia w roku 2019 w Żłobkach Miejskich 

w Cieszynie opieki dzieciom z terenu Gminy Goleszów oraz zasad finansowania przez Gminę 

Goleszów tej opieki została przez Radę podjęta. 
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Ad 5.7. 

 

Remigiusz Jankowskie – przedstawił projekt uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń kanalizacyjnych zlokalizowanych na terenie miasta Cieszyna, na lata 

2018 – 2024. 

Zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informacje związane z tym projektem. 

 

Burmistrz Miasta p. Gabriela Staszkiewicz odpowiedziała, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poprosił Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych o opinię do projektu uchwały. 

 

Janusz Kołder – poinformował, że Komisja Finansów, Rozwoju i Spraw Komunalnych 

wnikliwie przeanalizowała projekt uchwały. Wysłuchała wyjaśnień Prezesa Zarządu Spółki 

ZGK oraz Kierownika Oczyszczalni Ścieków i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 

rekomenduje Radzie jego przyjęcie. 

 

Remigiusz Jankowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały, prosząc o podniesienie ręki i 

naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

kanalizacyjnych zlokalizowanych na terenie miasta Cieszyna, na lata 2018 – 2024 głosowało 

21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń kanalizacyjnych zlokalizowanych na terenie miasta Cieszyna, na lata 

2018 – 2024 została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.8. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLIII/440/18 z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu (przebudowa ulicy Hażlaskiej w Cieszynie). 

Zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informacje związane z tym projektem. 

 

Burmistrz Miasta p. Gabriela Staszkiewicz odpowiedziała, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poprosił Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych o opinię do projektu uchwały. 

 

Janusz Kołder – poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 

rekomenduje Radzie jego przyjęcie. 

 

Władysław Macura – zapytał, czy odcinek tej ulicy od Korbasa do „Biedronki” również 

będzie remontowany. 

 

Wiesław Sosin Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg odpowiedział, że remont obejmie odcinek 

od ulicy Frysztackiej do ulicy Jabłonnej, wynika to z propozycji Starostwa Powiatowego. 
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Dodał, że na początku 2019 roku odbędzie się spotkanie II Z-cy Burmistrza Miasta z 

Powiatem, na którym Miasto będzie proponować objęcie remontem również tego odcinka o 

którym mówi Radny Wł. Macura. W I kwartale 2019 roku odbędą się konsultacje społeczne 

podczas których również będzie można zgłaszać wnioski do tego projektu. 

 

Remigiusz Jankowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały, prosząc o podniesienie ręki i 

naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/440/18 z dnia 28 marca 2018 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu głosowało 20 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/440/18 z 

dnia 28 marca 2018 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

została przez Radę podjęta. 

 

Ad 5.9. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLI/415/18 z dnia 25 stycznia 2018 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Cieszyńskiemu (przebudowa ulicy Katowickiej w Cieszynie). 

 

Zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informacje związane z tym projektem. 

 

Burmistrz Miasta p. Gabriela Staszkiewicz odpowiedziała, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poprosił Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych o opinię do projektu uchwały. 

 

Janusz Kołder – poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 

rekomenduje Radzie jego przyjęcie. 

 

Remigiusz Jankowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały, prosząc o podniesienie ręki i 

naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/415/18 z dnia 25 stycznia 2018 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu głosowało 21 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/415/18 z 

dnia 25 stycznia 2018 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Cieszyńskiemu została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.10. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na rok 2018. 
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Zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informacje związane z tym projektem. 

 

Burmistrz Miasta p. Gabriela Staszkiewicz odpowiedziała, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poprosił Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych o opinię do projektu uchwały. 

 

Janusz Kołder – poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały, prosząc o podniesienie ręki i 

naciśnięcie przycisku. 

 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2018 rok głosowało 21 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 

2018 rok została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.11. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2031. 

Zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby uzupełnić informacje związane z tym projektem. 

 

Burmistrz Miasta p. Gabriela Staszkiewicz odpowiedziała, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poprosił Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych o opinię do projektu uchwały. 

 

Janusz Kołder – poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Joanna Wowrzeczka – przypomniała, że na posiedzeniach komisji Rady zwracała uwagę, iż 

pierwsze rozważanie budżetu przez nowych radnych jest bardzo trudne i dlatego na 

przyszłość proponowałaby, żeby radni mieli więcej czasu na to i żeby w tych pracach większy 

udział miał Skarbnik Miasta. 

 

Remigiusz Jankowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały, prosząc o podniesienie ręki i 

naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna 

na lata 2018 - 2028 głosowało 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2028 została przez Radę podjęta. 

 

Ad 5.12 
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Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt II uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Cieszyna na 2019 rok. 

 

Gabriela Staszkiewicz Burmistrz Miasta – zabierając głos stwierdziła, iż jest to pierwszy 

budżet Miasta przed którym staje jako Burmistrz Miasta, jest to budżet kompromisów i 

wszyscy mają pewien niedosyt. Oczekiwania były takie, aby pieniądze były podzielone w 

trochę inny sposób, ale w trakcie roku będzie można dokonywać zmian. 

Następnie zwróciła się do Rady Miejskiej z prośbą o jego uchwalenie. 

 

Janusz Kołder – zabierając głos w imieniu Komisji Finansów, Rozwoju i Spraw 

Komunalnych stwierdził, iż jest to trudny budżet, ale zawarte zostały w nim wnioski Komisji 

i dlatego w imieniu komisji Finansów zwrócił się do Rady o jego uchwalenie. Zaznaczył, że 

Komisja założyła sobie, iż cały rok będzie na tym budżetem pracować. 

 

Joanna Wowrzeczka – poinformowała Radę, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt II budżetu Miasta na 2019 rok. 

 

Krzysztof Herok – zapytał, czy znana jest kwota cen energii elektrycznej po przetargu i czy 

jest ona zabezpieczona w budżecie 2019 roku. 

 

Alicja Dąbrowska Skarbnik Miasta – odpowiadając na pytanie radnego Krzysztofa Heroka 

wyjaśniła, że po rozliczeniu 2018 roku łatwiej będzie podjąć decyzję dot. określenia 

konkretnej kwoty na energię elektryczną. 

 

Władysław Macura – stwierdził, że  nie podoba mu się struktura budowy budżetu i w związku 

z tym będzie głosował przeciw. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż zgadza się, że nie jest to optymalny budżet jakiego by 

sobie wszyscy życzyli natomiast trzeba wiedzieć, że stoimy przed wielkimi podwyżkami, 

które będą czekać i Miasto i mieszkańców dlatego uważa, że należy ostrożnie podchodzić do 

wydatków. Trzeba poczekać na to co przyniesie nowy rok. 

 

Remigiusz Jankowski – po wyczerpaniu się dyskusji poddał pod głosowanie projekt II 

uchwały, prosząc o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Cieszyna na 2019 rok 

głosowało 17 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 3. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Cieszyna na 2019 rok została przez Radę podjęta. 

 

Ad 5.13. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt II uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2019 – 2031. 

 

Gabriela Staszkiewicz Burmistrz Miasta – zwróciła się do Rady Miejskiej o przyjęcie 

przedłożonej uchwały. 
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Janusz Kołder – przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów do projektu uchwały. 

 

Joanna Wowrzeczka – poinformowała Radę, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt II uchwały w sprawie WPF na lata 2019 - 2031. 

 

Łukasz Bielski – zapytał o umieszczone w przedsięwzięciach WPF „świadczenia usług w 

zakresie odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych wytworzonych przez właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych i nie zamieszkałych na terenie miasta Cieszyn”. Podane są 

limity w poszczególnych latach i np. w 2019 roku jest ponad 7 mln, a już w roku 2021 tylko 

milion pięćset, z czego to wynika. 

 

Alicja Dąbrowska Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że w przedsięwzięciach WPF została 

uwidoczniona już umowa przewidziana do zawarcia na 3 lata. 2021 rok będzie przedmiotem 

następnych przetargów. 

 

Remigiusz Jankowski –poddał pod głosowanie projekt II uchwały, prosząc o podniesienie 

ręki i naciśnięcie przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Cieszyna na lata 2019 - 2031 głosowało 18 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 2. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2019 – 2031 została przez Radę podjęta. 

 

Ad 5.14. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad 

wypłacania diet radnych. 

Zapytał Panią Burmistrz, czy chciałaby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Gabriela Staszkiewicz Burmistrz Miasta – odpowiedziała, że nie. 

 

Janusz Kołder – poinformował, że projekt uchwały powstał z wniosku Komisji Finansów, 

Rozwoju i Spraw Komunalnych i Komisja wnosi o jego uchwalenie. 

 

Władysław Macura – poprosił, aby upublicznić mieszkańcom Cieszyna kwotę bazową o 

której mowa w projekcie uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – odpowiedział, że w informacji o sesji Rady Miejskiej, która jest 

publikowana w „Wiadomościach Ratuszowych” poda ile obecnie wynosi kwota bazowa 

określona w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe, 

na podstawie której obliczana będzie dieta Radnych Rady Miejskiej Cieszynie. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały prosząc o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnych 

głosowało 18 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 2. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
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Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości i zasad 

wypłacania diet radnych została przez Radę podjęta. 

 

Ad 5. 15. 

 

Remigiusz Jankowski - przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na 

I półrocze 2019 roku. Zapytał o ewentualne propozycje rozszerzenia przedłożonych Radzie 

propozycji lub inne zmiany. 

 

Łukasz Bielski – zaproponował, aby w miesiącu kwietniu Rada przeprowadziła dyskusję na 

temat tego co się dzieje w mieście w „Sporcie” po likwidacji Miejskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji. 

 

Czesław Banot – zaproponował, aby dyskusję na temat przeprowadzić w lutym ponieważ wie, 

że w sporcie są duże oczekiwania jeżeli chodzi o dotacje finansowe, czy ceny za wynajem 

obiektów sportowych. 

 

Krzysztof Kasztura I Z-ca Burmistrza Miasta – odnosząc się do propozycji radnego Cz. 

Banota powiedział, że to co dzieje się w Sporcie jest na bieżąco monitorowane i chyba nie 

wiąże się propozycją radnego Ł. Bielskiego. 

 

Czesław Banot – zgodził się z  wyjaśnieniami I Z-cy Burmistrza Miasta i odstąpił od swojej 

propozycji. 

 

Joanna Wowrzeczka -  zaproponowała, aby Rada w styczniu 2019 przeprowadziła debatę z 

organizacjami pozarządowymi. 

 

Gabriela Staszkiewicz Burmistrz Miasta – poinformowała, że w dniu 14 stycznia 2019 roku 

odbędzie się spotkanie z organizacjami pozarządowymi, na które zaprasza radnych. 

 

Joanna Wowrzeczka – po wyjaśnieniach Burmistrz Miasta wycofała swoją propozycję. 

 

Wiesław Kluz – zaproponował, aby Rada przedyskutowała kwestię opłat za wynajem 

obiektów sportowych dla klubów sportowych, ponieważ jest to temat nad którym w klubach 

toczą się dyskusje. 

 

Krzysztof  Kasztura I Z-ca Burmistrza Miasta – zaproponował, aby w lutym 2019 roku, jako 

bieżącą informację, przedstawił analizę obowiązujących stawek. 

 

Wiesław Kluz – przychylił się do propozycji Z-cy Burmistrz Miasta. 

 

Remigiusz Jankowski – wobec braku innych propozycji poddał kolejno pod głosowanie 

zgłoszone wnioski. 

 

Za wprowadzeniem do planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2019 roku w miesiącu 

kwietniu tematu: Analiza dalszych zmian w sporcie po likwidacji Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Cieszynie głosowało 21 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
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Za wprowadzeniem do planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2019 roku w miesiącu lutym 

tematu: Dyskusja na temat stawek opłat za wynajem obiektów sportowych głosowało 19 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że zgłoszone wnioski zostały przyjęte, a następnie poddał 

pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2019 roku  

głosowało 21 radnych za, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na I 

półrocze 2019 roku została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 15.16. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na I półrocze 2019 roku. 

Poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Krzysztof Golec Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował Radę, że zawarte w 

projekcie uchwały propozycje kontroli zostały wypracowane na posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej i jednogłośnie przez Komisję przyjęte. 

 

Remigiusz Jankowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2019 roku  

głosowało 21 radnych za, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

I półrocze 2019 roku została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 5.17. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cieszynie. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zabranie głosu w tej 

sprawie. 

 

Władysław Macura Przewodniczący Komisji – poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji rozpatrywała skargę na Kierownika MOPS w sprawie ustalenia płatności za pobyt 

matki skarżącej w Domu Pomocy Społecznej w Cieszynie. Po zbadaniu skargi, wysłuchaniu  

wyjaśnień Kierownika MOPS oraz Zastępcy Burmistrza Miasta Komisja jednogłośnie uznała 

skargę za bezzasadną i również rekomenduje Radzie uznanie skargi za bezzasadną. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały. 
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Remigiusz Jankowski – poinformował, że nad projektem uchwały zostanie przeprowadzenie 

głosowanie alternatywne. Radni będą głosować za uznaniem skargi za zasadną lub za 

bezzasadną. Nie będzie głosowania przeciw i wstrzymujących się. 

 

Za uznaniem skargi za bezzasadną  głosowało 21 radnych za uznaniem skargi za zasadną 

głosowało – 0 radnych 

Raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Remigiusz Jankowski – stwierdził, że skargę na zachowanie Kierownika Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Cieszynie Rada jednogłośnie uznała za bezzasadną.  

 

Ad 6. 

 

Łukasz Bielski Wiceprzewodniczący Rady – przejmując prowadzenie obrad zapytał, czy ktoś 

z radnych chciałby złożyć interpelację bądź zapytanie. 

Interpelacji ani zapytań nie zgłoszono. 

 

Następnie przedstawił interpelacje i zapytania radnych zgłoszone w okresie między sesjami. 

Interpelacje i zapytania złożyli następujący radni: Czesław Banot, Łukasz Bielski, Rafał 

Foltyn oraz Joanna Wowrzeczka. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 7. 

 

Krystian Kukuczka Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił  interpelacje  i zapytania 

komisji Rady oraz klubów radnych. 

W okresie między sesjami zapytanie złożył Klub Radnych Siła, a dotyczyło ono współpracy 

COK „Dom Narodowy” z Galerią „Stela”. 

Z pełną treścią, interpelacji i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się zapoznać w 

Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 8. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił Sprawozdanie Burmistrz Miasta Cieszyna z działalności 

w okresie od dnia 19 listopada do dnia 7 grudnia 2018 roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Łukasz Bielski – zabierając głos poddał pod wątpliwość dołączanie do Sprawozdania z 

działalności Burmistrza sprawozdania z podróży. Nie ma żadnych przepisów prawa, które 

nakazywałyby dołączanie takiego sprawozdania. Wydaje się, że Pani Burmistrz informację o 

tym gdzie odbyła podróż służbową i w jakim celu może wpisać do Sprawozdania z 

działalności. 

Zwrócił się do Przewodniczącego Rady, aby odstąpić od tej dotychczasowej praktyki. 

 

Remigiusz Jankowski – przychylił się do propozycji Wiceprzewodniczącego p. Łukasza 

Bielskiego dodając, że jeżeli Pani Burmistrz uzna, iż zachodzi taka potrzeba to o swoich 

delegacjach służbowych sama poinformuje Radę. 
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Ad 9. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zapytała radnych, czy ktoś z radnych chciałby wygłosić 

oświadczenie. Oświadczeń nie wygłoszono. 

Następnie Przewodnicząc zapoznał Radę z korespondencją, która wpłynęła do Rady w 

okresie między sesjami; 

1. Burmistrz Miasta Cieszyna przesłała do wiadomości Rady Miejskiej informację o 

wyznaczeniu podmiotów na rzecz których skazani skierowani przez Sąd Rejonowy w 

Cieszynie mogą wykonywać karę ograniczenia wolności lub pracę społecznie 

użyteczną, są to: 

a) Dom Spokojnej Starości w Cieszynie, 

b) Szkolne Schronisko Młodzieżowe w Cieszynie, 

c) Urząd Miejski w Cieszynie – Wydział Sportu – Referat Obiektów Sportowych, 

d) Zakład Gospodarki Komunalnej w Cieszynie Spółka z o.o., 

e) Zamek Cieszyn. 

2. W styczniu 2019 roku rozpocznie się w „Wiadomościach Ratuszowych”  publikacja 

informacji o radnych Rady Miejskiej Cieszyna, w związku z tym Pani Burmistrz 

zwróciła się do radnych Cz. Banota, E. Banot, Ł. Bielskiego i P. Czycharowskiego z 

prośbą o to, by dostarczyli do redakcji WR informacji o sobie. Szczegóły dot. tej 

informacji zawarte są w piśmie, które wszyscy radni otrzymali drogą elektroniczną.  

3. Sekcja pływacka Martyna Weres & Witold Sztoler zwróciła się z prośbą o przyznanie 

stypendium i udzielenie dofinansowania celowego dla zawodniczki, mieszkanki 

Cieszyna, Światowych Igrzysk Olimpiad Specjalnych, które odbędą się w marcu 2019 

roku. Pismo zostało skierowane do Burmistrz Miasta oraz Komisji Spraw 

Społecznych, która w/w prośbę zaopiniowała pozytywnie. 

4. Mieszkanki Cieszyna w dniu 17 grudnia 2018 r. złożył do Rady Miejskiej wniosek  

o zmianę procedury głosowania na członków Cieszyńskiej Rady Seniorów. Wniosek 

został skierowany do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z prośbą o rozpatrzenie. 

5. Biskup Bielsko – Żywiecki zaprasza radnych na spotkanie opłatkowe 

Parlamentarzystów i Samorządowców diecezji, które odbędzie się w dniu 7 stycznia 

2019 r. o godz. 17.00. Wszyscy radni to zaproszenie otrzymali. 

6. Jutro tj. 21 grudnia upływa termin składania oświadczeń majątkowych radnych. 

7. Dnia 24 grudnia br. w Wigilię,  Biuro Rady Miejskiej będzie nieczynne.  

 

 

Władysław Macura – zabierając głos nawiązał do „Wiadomości Ratuszowych” gdzie obok 

życzeń świątecznych jest stół, a nie tradycyjna choinka. Poprosił, aby w przyszłym roku 

wrócić do tradycji i umieścić na pierwszej stronie choinkę, bo tak było od wielu, wielu lat. 

Była też w Cieszynie taka tradycja, że pod laubami była stajenka, jej w zeszłym roku też nie 

było. Może należy się również nad tym zastanowić i wrócić do tradycji. Osoby handlujące na 

Rynku w okresie przedświątecznym są również za tym, aby stajenka wróciła. 

 

Krzysztof Herok – zapytał, czy planuje się w najbliższym czasie podwyżki stawek opłat za 

odbiór odpadów komunalnych. 

 

Gabriela Staszkiewicz Burmistrz Miasta – odpowiedziała, że stawki opłat za odbiór odpadów 

komunalnych w Cieszynie są na bardzo niskim poziomie. Na początku stycznia 2019 roku 

przeprowadzona zostanie wnikliwa analiza kosztów i prawdopodobnie  nie uda się utrzymać 

takiego niskiego poziomu opłat, jaki obowiązuje w tej chwili. 
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Jerzy Wałga – zaproponował, aby w „Wiadomościach Ratuszowych” ukazała się dla osób 

starszych prosta, zrozumiała informacja dot. funkcjonowania Dynamicznego Systemu 

Informacji Pasażerskiej ponieważ osoby starsze i niepełnosprawne oczekują takiej informacji. 

 

Gabriela Staszkiewicz Burmistrz Miasta – odpowiedziała, że nie jest zadowolona z 

prowadzonej do tej pory kampanii wprowadzenia kart miejskich. W związku z tym zostaną 

podjęte kroki takie, żeby przez 2 tygodnie stycznia 2019 r. w różnych częściach miasta będzie 

podstawiony autobus, w którym będzie można wypróbować nowy sposób korzystania z 

komunikacji miejskiej. W najbliższych „Wiadomościach Ratuszowych” będzie opublikowany 

harmonogram miejsc, w których będzie stał ten autobus. Takie informacje zostaną również 

umieszczone na Facebook-u. 13 stycznia autobus będzie ustawiony na Rynku, gdzie będzie  

można uzyskać informacje jak korzystać z nowych narzędzi. W autobusach znajdą się 

informacje obrazkowe gdzie krok po kroku można prześledzić jak korzystać z karty miejskiej. 

W „WR” zostanie powtórzona informacja w prostszej, bardziej przystepnej formie. Jeżeli 

zajdzie taka potrzeba zostanie wydłużony okres wprowadzania karty miejskiej. 

 

Rafał Foltyn – zapytał o konkretne wyliczenia dot. ewentualnej podwyżki stawek za odbiór 

odpadów komunalnych, czy znana już jest ostateczna kwota oraz czy istnieje możliwość, aby 

nie naklejać kodów kreskowych na wszystkie worki. 

 

Gabriela Staszkiewicz Burmistrz Miasta – odpowiedziała, że  rzeczywiście Miasto wymaga 

naklejania kodów kreskowych ponieważ chce identyfikować, kto odprowadza odpady i czy są 

one rzeczywiście segregowane w odpowiedni sposób. Miasto chce posiadać pełną 

identyfikację odbieranych odpadów, chce uszczelnić system ponieważ to stanowi o kosztach. 

Jeśli będzie już będzie wyliczona kwota, która trzeba będzie zapłacić za odbiór odpadów 

komunalnych to w pierwszej kolejności zostanie o tym poinformowana Rada ponieważ to 

Rada będzie uchwalać ostateczną podwyżkę. 

 

Czesław Banot – poinformował, że na skrzyżowaniu ulic Jasna i Hallera regularnie pojawiają 

się worki z odpadami komunalnymi. Interweniowała w tej sprawie w Straży Miejskiej, ale 

worki nadal się pojawiają. 

 

Gabriela Staszkiewicz Burmistrz Miasta – odpowiedziała, że zajmie się tym i będzie reakcja 

ze strony Straży Miejskiej. SM posiada przenośne kamery i zostaną one wykorzystane do 

zidentyfikowania sprawcy. 

 

Rafał Foltyn – zapytał, kiedy zostanie otwarte zaplecze na Orliku przy ulicy Bolko Kantora. 

 

Krzysztof Kasztura I Z-ca Burmistrza Miasta – odpowiedział, że rozezna sprawę i udzieli 

radnemu odpowiedzi na piśmie. 

 

Przemysław Major II Zastępca Burmistrza Miasta – poinformował Radę, że w dniu 23 

stycznia o godz. 15.00 odbędzie się spotkanie temat koncepcji realizacji inwestycji miejskich, 

na które zaprosił wszystkich radnych. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował radnych, że w związku ze zbliżającymi się Świętami 

Bożego Narodzenia oraz Nowym Rokiem 2019 do Rady Miejskiej wpływają życzenia od 

parlamentarzystów, dyrektorów miejskich jednostek organizacyjnych, szkół i przedszkoli oraz 



17 

 

innych instytucji i firm z terenu miasta. Karty z życzeniami są do wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej 

 

Gabriela Staszkiewicz Burmistrz Miasta zaprosiła radnych na Spotkanie Noworoczne, które 

odbędzie się w dniu 21 grudnia br. o godz. 12.00 w sali sesyjnej Ratusza. 

 

Ad 10. 

 

Przewodniczący Rady, p. Remigiusz Jankowski zamknął obrady III sesji Rady Miejskiej 

Cieszyna. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

  

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej

         

Monika Praski               Remigiusz Jankowski 

 

 

 

 


